

**AVIS PUBLIC**

**ADOPTION DU BUDGET 2019 ET DU PROGRAMME TRIENNAL D'IMMOBILISATIONS 2019, 2020 ET 2021 DE LA VILLE DE CÔTE SAINT-LUC**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le Conseil municipal de Côte Saint-Luc tiendra une séance spéciale le 17 décembre 2018 à 18h, à l'hôtel de ville situé au 5801, boulevard Cavendish, pour adopter son budget pour l'année 2019 et son programme triennal d'immobilisations pour les années 2019, 2020 et 2021.

Donné à Côte Saint-Luc ce 5<sup>ième</sup> jour de décembre 2018.

Maître Jonathan Shecter, LL.B.  
Greffier

Pour plus d'information, veuillez communiquer avec moi au 514-485-6800 ou au [jshecter@cotesaintluc.org](mailto:jshecter@cotesaintluc.org)

**PUBLIC NOTICE**

**ADOPTION OF THE CITY OF CÔTE SAINT-LUC'S 2019 BUDGET AND THREE-YEAR CAPITAL EXPENDITURE PROGRAMME FOR 2019, 2020 AND 2021**

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Municipal Council of Côte Saint-Luc will be holding a Special Council Meeting, December 17, 2018 at 6:00 p.m., at City Hall located at 5801 Cavendish Boulevard to adopt the budget for 2019 and the three-year Capital Expenditure Programme for 2019, 2020 and 2021.

GIVEN in Côte Saint-Luc this 5<sup>th</sup> day of December 2018.

Maître Jonathan Shecter, LL.B.  
City Clerk

For further information, please contact me at 514-485-6800 or at [jshecter@cotesaintluc.org](mailto:jshecter@cotesaintluc.org)